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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/16-23/12 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  3. listopad 2016. 

 
ZAPISNIK 

S 32. SJEDNICE VMO SRDOČI 
 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je u četvrtak, 22. rujna 2016. godine, s početkom u 19:00 
sati u prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Filipa Capan, predsjednica VMO Srdoči 
- Željka Matković, zamjenica predsjednice VMO Srdoči  
- Valter Grgurić, član VMO Srdoči  
- Višnja Vujnović, članica VMO Srdoči  
- Martina Bogdanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Franco Pines, član VMO Srdoči  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Srdoči Filipa Capan. 
 

 

Dnevni red glasi: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Dopisi i upiti građana 
2. Raspodjela nerealiziranih sredstava komunalnih prioriteta iz prethodnih 

godina 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
Zapisnik sa  31. sjednice usvoje je jednoglasno. 
 
AD 1 
Predsjednica  VMO izlaže prispjele dopise navezene na žalbe stanovnika na firmu 
Rijekatank koji svakodnevno zovu i pišu mjesnom odboru sa molbama da se nešto hitno 
poduzme. Nakon rasprave Vijeće je donijelo slijedeći zaključak: 
Zaključak: 

 tražiti će se od Grada Rijeke hitno očitovanje na temu na koji način je i od koga 
firma Rijekatank dobila dozvole za otvaranje pogona i djelatnost spaljivanja i 
obrade opasnih kemikalija u gusto naseljenom području 

 tražiti će se od Grada Rijeke odgovor na pitanje kojim djelatnostima se firma 
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Rijekatank bavi i koje mjerodavne institucije su izdale dozvole za te djelatnosti 

 tražiti će se od KD VIK odgovor na pitanje koje su kemikalije dozvoljene da se 
ispuštaju u kanalizaciju od strane firme Rijekatank 

 
 
Predsjednica VMO izlaže članovima pristiglu žalbu gđe Mire Gagić koja traži da se pored 
njene kuće na Murinima napravi upojni bunar jer bujica vode koja se slijeva i sa Kastva 
poplavljuje kod kiše cijelo njeno dvorište i vrt nanoseći velike količine pijeska. 
Predsjednica nadalje izlaže primjedbe gosp. Tea Peloze iz Ulice Kurirski put čije je kod kiša 
cijelo dvorište potpuno poplavljeno a ispred kuće se stvara duboki bazen od par desetina 
centimetara vode. Nadalje izlaže dopis gosp. Čipćića iz Ulice Tonžino koji navodi da je 
ponovo bilo padova starijih stanovnika i proklizavanja automobila na području nizbrdice gdje 
se tokom kiša slijevaju velike količine vode po prometnici i ostavljaju nanose pijeska iza 
sebe. Predsjednica upoznaje Vijeće sa problemom poplavljivanja dvorišta stambene 
građevine na adresi Markovići 25a gdje se kod zadnjih oborina dvorište branilo sa branom od 
vreća sa pijeskom. 
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama sa fotodokumnetacijom kojim se traži 
hitno reagiranje i saniranje ovih dijelova prometnica koji su nakon radova VIK-a 
na vodno-kanalizacijskoj infrastrukturi poplavljeni i sa nanosima pijeska 

 uputiti će se dopis nadležnim službama da se hitno realizira upojni bunar pored 
Markovići 25a 

 
 
Predsjednica Vijeća izlaže članovima molbu gđe Morene Lučić koja traži da se na javnoj 
površini ispred njene zgrade postavi tabla „zabranjeno za pse“ jer tamo često vlasnici vode 
životinje na obavljanje nužde te da se organizira sadnja ukrasnih grmova. Predsjednica je 
komentirala da smo takve zahtjeve već imali ali da nadležne službe ne mogu tablama na 
svakoj zelenoj površini prevenirati neodgovorno ponašanje pojedinaca no da će se zahtjev 
ipak proslijediti.  
Zaključak: 

 uputiti će se dopis nadležnim službama kojim se traži sadnja ukrasnih grmova 
u okolišu zgrade Srdoči 58 te postava table „zabranjeno za pse“  
 

Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gosp. Kekanovića koji traži ocrtavanje linija 
parkinga u Ulici Tina Ujevića (osvježenje boje) te preorganizaciju samih mjesta sa 
prijedlogom manjih građevinskih zahvata kojim bi se osigurala dodatna mjesta. 
Zaključak: 

 zamolba gosp. Kekanovića će se uputiti na razmatranje stručnim službama 
nadležnim za organizaciju i ocrtavanje parkirnih mjesta 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gosp. Kekanovića koji traži postavu rukohvata uz 
stepenice koje vode sa javne površine (nogostup) preko javne površine (okoliš zgrade) 
prema samom ulazu u zgradu. 
Zaključak: 

 zamolba gosp. Kekanovića će se uputiti na razmatranje stručnim službama 
nadležnim za postavu rukohvata na području MO Srdoči 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gosp. Kolanovića koji traži da se očisti i uredi 
prostor u ulici Ante Modrušana iznad teniskih terena koji je zarastao u kupine a u 
neposrednoj blizini površine uočene su zmije i štakori. 
Zaključak: 
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 zamolba gosp. Kolanovića uputiti će se na postupanje nadležnim službama 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav 
 
 

Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gosp. Kolara koji traži da se sanira oštećenja koje 
nastaje u dvorištu kuće slijevanjem vode sa javne površine na adresi Dinka Šimunovića 
iznad koje je trenutno izvode radovi. 
Zaključak: 

 zamolba gosp. Kolara  uputiti će se na postupanje nadležnim službama 
Hrvatskih cesta jer  je dio prometnice sa koje se slijevaju oborinske vode na 
privatnu parcelu gosp. kolara pod njihovom nadležnosti 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gospođe Gagić koji traži da se u Ulici Antuna 
Branka Šimića posadi drvored od desetak stabala. 
Zaključak: 

 gospođi Gagić odgovoriti će se da se na žalost nema financija za traženi 
poduhvat ali se gospođa poziva da se aktivno uključi u rad Pododbora za 
ekologiju koji djeluje pri Vijeću MO Srdoči 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gospodina Dobrovića koji traži da se stanari Ulice 
Tina Ujevića koji žive uokolo firme Pert ponovo prime na sjednicu Vijeća MO Srdoči jer 
njihovi problemi (buka) nisu riješeni. 
Zaključak: 

 stanari ulice Tina Ujevića koji žive uokolo firme Pert doo pozvati će se da se 
ponovo jave zbog zakazivanja sastanka sa Vijećem MO Srdoči krajem 
kalendarske godine 2017. 

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom gospođe Vladimire Grlaš Blažić koji traži da se u 
Ulici Tina Ujevića označe parkirna mjesta samo za stanare ulice te da se odrede mjesta za 
parking motocikla. Članovi vijeća komentiraju da ulica kao javna površina ne može biti 
označena oznakama kojim se pogoduje nekoj privatnoj osobi parking bez da ona ima u 
vlasničkom listu upisanu česticu parkinga. 
Zaključak: 

 upit gđe Blažić proslijediti će se nadležnim službama 
 
 

Predsjednica upoznaje vijeće sa dopisom koji je stigao kao odgovor Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav kojim se odgovara na zahtjev vijeća da se zbog žalbi građana češće 
čisti igralište u Ulici Bartola Kašića. OGU za komunalni sustav odgovara da je to igralište na 
programu čišćenja 4 (četiri) puta godišnje te da se ako je potreba u slučaju onečišćenja 
može interventno očistiti.  
Zaključak: 

 vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
 

AD 2 

Predsjednica Vijeća MO  Srdoči Filipa Capan otvorila je raspravu oko raspodjele 
nerealiziranih sredstava komunalnih prioriteta iz prethodnih godina (2014. i 2015. godine). 
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Nakon rasprave Vijeće mjesnog odbora Srdoči donijelo je sljedeći zaključak. 

Zaključak:                                                                                                                                 
Iz preostalih  nerealiziranih komunalnih prioriteta MO Srdoči za 2014. i 2015. godinu, 
realizirati će se:  

1) postava novog asfalta u ulici Bartola Kašića od raskrižja sa ulicom Miroslava 
Krleže do  raskrižja sa ulicom Gustava Krkleca, te sanacija nogostupa u ulici 
Bartola Kašića od raskrižja sa ulicom Miroslava Krleže do lokacije iznad 
skretanja prema poduzeću Rijekatank d.o.o. 

2) novi asfalt u Ulici Ante Modrušana od raskrižja sa Ulicom Miroslava Krleže u 
potezu prema OŠ Srdoči 

3) prometno ogledalo na raskrižju ulice Miroslava Krleže i Bartola Kašića 
 

 
 
AD 3 
Članovi Vijeća dobili su na uvid prispjele projekte za izgradnju kružnog toka na raskrižjima 
Mate Lovraka – cesta GSP233, Mate Lovraka – Bartola Kašića i Bartola Kašića – Miroslava 
Krleže. 
 
Predsjednica Vijeća upoznaje članove sa odgovorom nadležnih službi (Odjela za komunalni 
sustav Grada Rijeke i Rijekaprometa) koji su zajedničkim izvidom na terenu zaključili kako su 
ležeći policajci nepotrebni na raskrižju ulica Mate Lovraka i Markovići te bi ugrožavali promet. 
Zahtjev je poslan jer su građani tražili da se ovaj stražnji ulaz u školu prometno osigura.   
Zaključak: 

 pozvati će se ponovo predstavnici OGU za komunalni sustav i Rijekaprometa 
na terenski izvid sa uputom da ponesu metar dugačak bar 30 m ako ne znaju 
odrediti dužinu te prijedlogom da ako je potrebno da se ležeći policajci platit iz 
sredstava MO Srdoči 
 

 

Vijeće je nakon rasprave donijelo odluku da će se krenuti u osnivanje Pododbora za šport i 
rekreaciju čiji bi predsjednik bio član Vijeća MO Srdoči, Valter Grgurić, a zamjenik Goran 
Lončar, košarkaški trener. Pododbor će se oformiti po formiranju osnovnog članstva i 
određivanju opsega i domena rada. Sjednicama će zasjedati predsjednik a u njegovom 
odsustvu zamjenik Pododbora. 
 
 
Predsjednica je dala na glasovanje zahtjev Odjela gradske uprave za poduzetništvo kojim se 
traži iskazivanje pozitivnog ili negativnog mišljenja oko zamolbe ugostiteljskog objekta Mocca 
za produženjem radnog vremena.  
Zaključak: 

 sa tri glasa za i jednim protiv vijeće je zauzelo stav da je pozitivnog mišljenja u 
vezi produljenja rada ugostiteljskog objekta Mocca na dan 30. rujna i 1. 
listopada 2016. godine.  

 
 
Predsjednica upoznaje vijeće sa zamolbom više stanovnika koji su joj ukazali na snažan 
smrad koji se širi iz šahti u Ulici Miroslava Krleže između brojeva 8 i 10. 
Zaključak: 

 poslati će se zahtjev komunalnom redaru da hitno ispita čija je nadležnost nad 
navedenim šahtama i da u postupak predmet 
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Članica Vijeća MO Srdoči Višnja Vujnović iznosi sažetak sa sastanka Pododbora za 
ekološku djelatnost.  Navodi zabrinutost dijela građana koji se obratio članovima pododbora 
zbog glasina da se u firmi Rijekatank spaljuje opasan otpad te da su građani uočili povećanje 
kancerogenih oboljenja u naselju.  
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:52 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 

                      Predsjednica VMO Srdoči 
            Filipa Capan 

 
 


